
PROJEKT KOMISJI SKARG, 

WNIOSKÓW I PETYCJI RMŻ

Projekt z dnia 30 czerwca 2022 r.

UCHWAŁA Nr.JlW 
RADY MIASTA ŻYRARDOWA

z dnia............................

\wsprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2022 r. poz. 55^ 1005 i 1079) Rada Miasta Żyrardowa uchwala, co

następuje:

§1.

Uznaje się, że wniosek z dnia 14 kwietnia 2022 r. dotyczący budowy ul. Nizinnej nie 

zasługuje na uwzględnienie.

§2.

Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia wniosku stanowi Załącznik do uchwały.

§3.
Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa do zawiadomienia 

wnioskodawcy o sposobie załatwienia wniosku.

§4.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Sprawdzono pod względem 
formalno-prawnym



UZASADNIENIE

Zgodnie z art. 18b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z

202^1'. poz. 7^S>^T^ą8), dalej jako: „ustawa”, rada gminy rozpatruje wnioski składane przez 

obywateli, w tym celu powołana została Komisja skarg, wniosków i petycji Rady Miasta 

Żyrardowa.
W dniu 8 czerwca 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Żyrardowa, która po przeprowadzeniu postępowania obejmującego 

ustalenie stanu faktycznego sprawy na podstawie dokumentów rekomenduje uznać wniosek 

dotyczący budowy ul. Nizinnej za niezasługujący na uwzględnienie. W głosowaniu nad 

dalszym procedowaniem sprawy w takiej formie członkowie komisji oddali 5 głosów „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Z informacji, jakie wpłynęły do komisji, wynika, Że pas drogowy ul. Nizinnej na 

wlotach od ul. gen. Bema oraz ks. Skargi ma szerokość ok 3 m, zaś w Środkowej części ok. 6 

m. Zgodnie z warunkami technicznymi taka szerokość sprawia, Że prawidłowe urządzenie 

pasa drogowego staje się niemożliwe. Natomiast przy 6 m na całej długości drogi możliwe 

byłoby stworzenie ulicy jednokierunkowej, należałoby zatem najpierw doprowadzić pas 

drogowy do wymaganej szerokości na całej jej długości. Ponadto, w chwili obecnej nie ma 

możliwości wprowadzenia przedmiotowej inwestycji do realizowanego obecnie budżetu, a 

wspomniana w piśmie nadwyżka budżetowa czy tzw. wolne środki przeznaczane są w 

pierwszej kolejności na uzupełnienia niedoborów finansowych w celu rozstrzygnięcia 

postępowań przetargowych zadań już zaplanowanych do realizacji.

Jednocześnie, wychodząc mieszkańcom naprzeciw, członkowie komisji wskazali na 

konieczność opracowania nowego programu budowy i przebudowy dróg, który ułatwiłby 

informowanie mieszkańców o kolejności planowanych inwestycji drogowych, oraz 

usprawniłby ich realizację. Obecnie na budowę czeka szereg ulic, które mają już wykonaną 

dokumentację projektową. Jest również bardzo dużo dróg gruntowych które wymagają 

utwardzenia i w związku z tym wciąż wpływają nowe wnioski.


